Title (en)
Multi-functional pocket tool

Title (de)
Mehrzwecktaschenwerkzeug

Title (fr)
Outil de poche multifonctionnel

Publication
EP 1195230 A2 20020410 (FR)

Application
EP 00121647 A 19980121

Priority
EP 98810028 A 19980121

Abstract (en)
[origin: EP0931628A1] The tool, comprising a handle with side plates (10, 11) and a series of blades (13) and other instruments (14 - 16). The
handle has a cavity (12) for a magazine (2) holding a number of bits (30 - 35) with hexagonal shanks, used by inserting the shanks into a matching
socket (100) in the side of the handle. The magazine cover has end catches (27) and can be completely detached from the tool and placed on a flat
surface giving access to the bits.

Abstract (fr)
Couteau-pince multifonctionnel (1) comportant deux cotes latérales (10, 11) servant de poignée pour I'outil et entourant un espacement intérieur
(12). Au moins un autre ustensile (13-16) est disposé dans cet espacement intérieur (12) de fagon a pivoter autour d'un axe transversal reliant les
deux cotes latérales (10,11). Le couteau-pince comporte en outre plusieurs ustensiles amovibles (30-35) auxquels I'utilisateur peut accéder en
soulevant un couvercle de magasin (2) par-dessus au moins une portion de cet espacement intérieur (12). Les ustensiles sont maintenus dans le
couvercle par une pluralité de logements (20-25) correspondants. <IMAGE>
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